
 
Referat bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 1.3.2023 kl. 18.30 – 20.30 
Indkaldt:  
Anders Bondo (ABO), Birgit Belling (BB), Kaj Nielsen (KN), Anette Nielsen (AN), Randi Andersen (RA), Judith 
Bruun (JB) Casper Schneidereit (CS),  
 
Afbud fra: Anders Bondo, Casper Schneidereit og Anette Nielsen 
Mødeleder: KN 
Ref: KN 

Træffetid  Intet  

Velkomst AB 
Godkendelse af referat  
8.02.2023  AN 

Referatet blev godkendt 

2. Orientering:  
1. Jesper Rye(MC) 
2. Genf. 22.3.23/K.N) 
3. Brugermøde Rådh. 20.2.23 (AB 
4. Kulturelt Samråd (ab) 
6. Hjemmesiden ny platform (JB) 
7. andet 

  
1.Jesper orienterede om hans placering i bestyrelsen for motorcykelmuseet, 
og de får besøg af borgmesteren den 20.03.2022. Vi blev enige om at 
motorcykelmuseets formand kommer og laver et oplæg om museet og dets 
fremtid ved vores generalforsamling den 22.3.2023, samt talte løst om at 
det ville være dejligt, set fra vores side, hvis der kunne findes en ny placering 
af museet ved havnen. 
2. Se senere punkt under projekter 
3. Se senere punkt under projekter 
4. Kulturelt Samråd er uden samrådets viden blevet nedlagt, hvilket 
indvirker på de ansøgninger Liv i Stubbekøbing var undervejs med. 
Kommunen har valgt at gøre dette som en del af en effektivisering og ifølge 
dagsorden skulle det være muligt at søge midler fra andre puljer. 
6. Der arbejdes fortsat med opdatering af hjemmesiden, hvor det nu 
undersøges, hvilke virksomheder, der har betalt for at stå på listen, da det 
kun er medlemmer der bør stå der. Judith og Birgit følger op på dette 
 
 

3. Økonomi: 
a. Status og afregninger m.m.  
 

 
Regnskabet er afleveret hos revisor og Birgit sørger for at afhente dette 
inden generalforsamling.  

4. Projekter:  
1. Livs rolle i Rådhuset 
2. Blue Rain i Anlægget 
3. Stubbekøbing Filmen  
4. Motorcyklernes By 
5.  Scenevognen 
6. Borgermøde Havnen 
7. Viveca 
8. Havnens dag 

1. Dette punkt blev drøftet sammenholdt med forslaget fra Torben 
Winkler. Vi ønsker at LIV indgår i arbejdet som bruger på niveau 
med øvrige brugere. Vi finder det endvidere vigtigt, at der fra 
kommunens side udarbejdes retningslinjer for lån af lokaler og leje 
af disse, samt hvem i kommunen man skal henvende sig til. Vi 
ønsker ikke at være særlig koordinator og heller ikke at have ansvar 
for nøgleudlevering og mener, at det er vigtigt, at den etablerede 
brugergruppe på Rådhuset finder en holdbar løsning herpå 
eventuelt med udlevering af nøgle på biblioteket, hvilket tidligere 
har været oppe at vende og blev mødt positivt af biblioteket. Vi 
finder at det ville være godt, at der blev lavet opslag på Rådhuset og 
på vores TV vedrørende bookingmuligheder. 

2. Vi taler kontrakten igennem, hvor vi vil overlade det til Anders at 
færdiggøre denne, men hvor der skal gøres opmærksom på at 
omklædning enten foregår i opstillet pavillon ved det opstillede telt i 
parken eller i hallen. Der skal endvidere gøres opmærksom på, at 
der ikke er scenegulv, men flisebelægning. 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15


 
3. Der blev opfordret til at komme med input vedrørende det. Som 

skal fremhæves i filmen. 
4. Der har været afholdt møde med motorcykelmuseet omkring 

åbningen ved havnen, hvor der er indkaldt til næste møde den 
14.03.23. Obs på at der ikke kan komme midler fra KSR. Jesper vil 
gerne inviteres med til dette møde. 

5. Intet nyt 
6. Vi afventer kommunens ageren, hvor vi fortsat ikke har hørt noget 

om, hvad de reelle planer er. 
7. Det går godt med praktikken, men der er behov for en afklaring om´, 

hvad der skal ske fremover. Vi opfordrer Anders til at gå med Viveca 
som bisidder omkring dette spørgsmål. 

8. Det lader til at havnens dag er samme lørdag som Forrykt Festival, 
hvor Birgit tjekker op på dette, da der her ligger en god mulighed for 
de lokale butikker og deres indtjening. 

 
 

5. Generalforsamling 22.3.23 
valg m.m. Forslag Torben 
Winkler 

Vi skal have lavet indkaldelse, hvor Kaj i samarbejde med Anders får 
udarbejdet denne Torsdag. Birgit sikrer annonce og udsendelse. Anders har 
sikret en dirigent. Motorcykelmuseets formand  Søren Groth Therkelsen 
møder op og fortæller fra kl. 19 med powerpoint. Vi møder op kl.18 og sikrer 
forberedelse. Judith undersøger indkøb af kager fra cafeen op til 40 
personer. Randi og Judith fortsætter gerne i bestyrelsen, mens Kaj stopper 
på grund af travlhed i sit firma. Judith er i dialog med eventuel kandidat og 
det samme er Anders.  

6. Kun for forrykte CS plan Dette punkt blev udsat til næste møde 

7. To do listen 
 

Se øvrige punkter 
 

8. Evt. 
 

Intet 

9. Næste møde Næste møde den 22.3.23 kl. 18 
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